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從Google Drive中免費下載最新的NewDumps AICP PDF版考試題庫：https://drive.google.com/open?
id=1UkfIXnLTJb_Fse_LJDgfWxIE_qarLuje

想要通過APA的AICP考試並取得AICP的認證資格嗎？NewDumps可以保證你的成功。準備考試的時候學習與考試
相關的知識是很有必要的。但是，更重要的是，要選擇適合自己的高效率的工具。NewDumps的AICP考古題就是
適合你的最好的學習方法。這個高品質的考古題可以讓你看到不可思議的效果。如果你擔心自己不能通過考試，
快點擊NewDumps的網站瞭解更多的資訊吧。

美國認證規劃師協會（AICP）是代表美國各地規劃師的專業組織。AICP為美國專業規劃設置標準，並為合格的規
劃師提供認證。AICP考試是測試規劃師對城市和區域規劃原則和實踐的知識和理解的認證考試。

>> AICP題庫分享  <<

最新的AICP題庫分享 & 安全的AICP考古题推薦：American Institute of
Certified Planners Exam
我們提供的產品是可以100%把你推上成功，那麼IT行業的巔峰離你又近了一步。如果你還沒有通過考試的信心，
在這裏向你推薦一個最優秀的參考資料。在上面你可以免費下載我們提供的關於 APA AICP 題庫的部分考題及答
案測驗我們的可靠性。只需要短時間的學習就可以通過考試的最新的 AICP 考古題出現了。選擇最新的 AICP 考題
會將對你有很大幫助，你需要考前用考試模擬題隨機做練習，重複做上幾次。
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https://www.newdumpspdf.com/AICP-exam-new-dumps.html
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獲得AICP認證是在規劃領域取得的重要成就。這個認證在雇主中享有很高的聲譽，通常需要高級規劃職位。它展
示了對專業的承諾和超越基本規劃知識的專業水平。總的來說，AICP認證考試是一個具有挑戰性但有價值的經
驗，可以為計劃人員在事業上的晉升開啟許多機會。

最新的 American Planning Association AICP 免費考試真題 (Q65-Q70):
問題  #65 
Scenario
You are responsible for recommending contracts to the city council. Your immediate supervisor has asked you to prepare a
recommendation for a large contract for an individual you know is a good friend of your supervisor. After reviewing the contract,
you conclude that the contract amount is not commensurate with the scope of work provided. You believe the contract is a waste of
taxpayer dollars if it were to be granted. What might you do first?

答案：

解題說明：
See the solution below
Explanation
The first thing to do might be to carefully review the data and procedures used in the analysis for accuracy and completeness (Ethical
Principle 1). You should document everything during this entire process such as the date and nature of your supervisor's request and
the sources of data used to draw the conclusion that the consultant's price is too high. Then write your report and submit it to your
supervisor.

問題  #66 
Who was known for satisficing?

A. Krumholz
B. Friedmann
C. Simon
D. Lindblom

答案：C

問題  #67 
Which of the following is true about creating accessible content for persons with visual impairments?

A. Default foreground and background color combinations should provide sufficient contrast.
B. Color may be used as the only way of conveying information or identifying content.
C. Loud background audio is acceptable.
D. Images of text are encouraged instead of actual text.

答案：A

解題說明：
Creating accessible content for persons with visual impairments requires adherence to accessibility standards, such as the Web
Content Accessibility Guidelines (WCAG). Option D (default foreground and background color combinations should provide
sufficient contrast) ensures that text is readable for those with low vision, a key requirement under WCAG 2.1, which mandates a
contrast ratio of at least 4.5:1 for text. The APA's AICP Certification Exam Content Outline (2022), under "Communication and
Interaction," states, "Accessible content must include sufficient color contrast to ensure readability for visually impaired individuals."
Option A (loud background audio) is incorrect, as it can interfere with screen readers. Option B (images of text) is discouraged, as
screen readers cannot interpret them. Option C (color as the only way to convey information) violates accessibility principles, as
colorblind users may miss the information. The CPC Study Manual (2024) confirms, "Sufficient color contrast is essential for
accessible content, per accessibility standards," supporting option D.
References: APA AICP Certification Exam Content Outline (2022), CPC Study Manual (2024), APA PAS Report on Accessibility
Standards, WCAG 2.1 Guidelines.

問題  #68 



Generation X are those born between the years of?

A. 1977-2000
B. 1965-1976
C. 1946-1964
D. 1940-1945

答案：B

問題  #69 
A useful technique in creating a community vision in a comprehensive plan is:

A. Fiscal impact analysis.
B. Scenario planning.
C. Design review.
D. Capital needs assessment.

答案：B

解題說明：
Scenario planning is a technique used in visioning to explore alternative futures, engaging stakeholders to imagine and prioritize
potential outcomes for a comprehensive plan. Option D (scenario planning) is correct.
The APA'sAICP Certification Exam Content Outline(2022), under "Plan and Policy Development," states,
"Scenario planning is a useful technique for community visioning, allowing stakeholders to explore and shape future possibilities."
Option A (fiscal impact analysis) evaluates financial impacts, not visioning. Option B (design review) ensures compliance with
standards, not vision creation. Option C (capital needs assessment) focuses on infrastructure, not visioning. TheCPC Study
Manual(2024) confirms, "Scenario planning helps create a community vision by exploring alternative futures in a comprehensive
plan," supporting option D.
References: APA AICP Certification Exam Content Outline (2022), CPC Study Manual (2024), APA PAS Report on Community
Visioning.

問題  #70
......
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NewDumps AICP考古题推薦作為專門提供IT認證考試相關資料的提供者，一直以來都把為考生們提供最優秀的資
料作為自己的目標，我們的題庫將為您提供APA AICP實踐檢驗與已反映了實際測試，APA AICP題庫分享 實現了
你的夢想，你就有了自信，有了自信你將走向成功，我們NewDumps一定會幫助你獲得你所需要的知識和經驗，還
為你提供了詳細的APA的AICP考試目標，所以有了它，你不得獲得考試認證，通過NewDumps APA的AICP考試培
訓資料，你就可以得到你想要得的，因為有了APA AICP 認證證書就可以提高收入。

命運的重逢啊，我太喜歡了，不知道葉先生，留下我們二人到底有何事，NewDumps作為專門提供IT認證考試相關
資料的提供者，一直以來都把為考生們提供最優秀的資料作為自己的目標，我們的題庫將為您提供APA AICP實踐
檢驗與已反映了實際測試。
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驗，還為你提供了詳細的APA的AICP考試目標，所以有了它，你不得獲得考試認證，通過NewDumps APA的AICP
考試培訓資料，你就可以得到你想要得的。
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